
 

Sct. Jørgens Skole 

 

Inviterede: 

Brian Hornuff, Mads Peter Karlsen, Louise Torp Dalgaard, Malte Nejst Larsen, Jacob Fink 

Ferdinand, Mikkel Darling Brink, Frederik Gottlieb, Mariam Azimi, Jacob Christiansen, 

Karsten Kristensen Back, Rasmus Lund Bro, Vibeke Liebst Bastkjær, Thomas V. Jakobsen, 

Flemming Jørgensen, Laurits Buelund Pedersen, Anastasia Malling Tønsberg, Tobias le 

Dous. 

 

Til stede: 

Brian Hornuff, Mads Peter Karlsen, Malte Nejst Larsen, Mikkel Darling Brink, Frederik 

Gottlieb, Mariam Azimi, Karsten Kristensen Back, Rasmus Lund Bro, Vibeke Liebst 

Bastkjær, Thomas V. Jakobsen, Flemming Jørgensen og Laurits Buelund Pedersen. 

 

Dagsordenen/referatet sendes desuden til pædagogisk leder Marie Tordsson og pædagogisk-didaktisk leder Betina 

Dohn. Dagsordenen/referatet sendes via Teams til elevrådsrepræsentanterne. 

 

 

Referat af skolebestyrelsesmøde 

Mandag den 7. november 2022 kl. 16.30-19.00 

Personalerummet 

 

 

Ordstyrer: Malte Nejst Larsen  

_________________________________________________________________ 

 

 

1. Prioritering og godkendelse af dagsorden  

 

 Dagsordenen blev godkendt som forelagt med tilføjelse af punkt til evt.: 

evaluering af møde med Skole- og Børneudvalget. 

 

2. Orientering fra elevrådet 

 

 På seneste elevrådsmøde blev forskelligt drøftet og ønsker fremlagt. Her i 

punktform: 

 

- Kantinen: Lidt for dyr. Ønske om kage hver fredag. Honning og Nutella 

til bollen i kantinen. Få lov til at købe for hinanden i kantinen. Normal 

salat i stedet for rucula i sandwich. Kan man lave loungeområde ved 

kantinen? 

- 9. årg.: Vandautomat og plakater/malerier på væggene på 9.-kl.-

gangen. 

- Telefoner: Ønske om telefoner i 6.b og på 7.-8. årgang i pauserne. 

- Toiletter: Skraldeposer til bind til pigerne. 

- Gardiner optimeres på hele skolen.  

- Siddepladserne tilbage på it-gangen. 

- Flere fodbolde.  
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- Ønske om computer i pauserne eller radio i pauserne til at kunne høre 

musik.  

- Ønske om et lokale med film i pausen.  

- Airhockey til pauser. 

- Brydning i frikvartererne i en af salene.  

- Udeareal: Et sted til at kunne cykle på sin cykel. En fodboldbane med 

gitter. Nye net i basketkurvene. Flere mål på græsset. Flere trampoliner 

ude på græsset.  

- Rasmus Seebach spiller på sidste skoledag. 

- Flere cykelstativer ved 6., 7. og 8. årgang. 

- Ønske om flere fodboldmål i skolegården.  

- Ønske om svømning i 7. klasse.  

- Flere toiletter på 6. og 7. årg. Flere fag på fagdage.  

- Bedre omklædningsrum til idræt.  

- Boldhentning: Et system til hentning af bolde på skolens tage, gerne 

ofte.   

Det aftales på mødet, at FJ kommer med på næste elevrådsmøde og 

gennemgår listen med eleverne. Og sammen ser ind i, hvad der er realistisk. 

 

3. Gennemgang af principper – fortsat fra sidste møde 

 

a) Værdigrundlag 

Vi skal i gang med at udarbejde/justere vores værdigrundlag, så det får lidt 

mere kant.  

Hvordan skal processen være? 

Hvilke input har bestyrelsen til indholdet i et nyt værdigrundlag?   

Hvis personalet skal involveres, er en af følgende datoer en mulighed: den 

12/1 eller den 28/3 2023. 

b) Princippet omkring klassedannelse  

Gennemgang og input til mulige justeringer af princip for klassedannelse. 

c) Princip for skemalægning  

Gennemgang og input til mulige justeringer af princip for skemalægning. 

Vi skal til at lægge skemaer for anden skemaperiode før jul. Orientering om 

skolens administrative arbejde med at lægge skema. 

 

 a) SB ønsker, at punktet prioriteres, og at der udarbejdes et oplæg i SB, der 

kan præsenteres for skolens personale d. 12/1 med henblik på input fra dem.  

 

På mødet blev forskelligt drøftet. 

 

Tidligere hed det ’Værdiregelsæt’. SB er enige om, at ’Værdigrundlag’ er et 

mere spiseligt og positivt ladet ord. Enighed om, at det både skal være 
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overordnet og visionært, men også praksisnært. Vigtigt at involvere alle 

interessenter, herunder elever og forældre.  

 

Idé, at der udarbejdes et overordnet værdigrundlag på max 1 A4-side – en 

slags teaser. Efterfølgende pensles det mere specifikt ud. Gerne i punktform 

for overskuelighedens skyld. 

 

Det aftaltes, at der nedsættes en arbejdsgruppe fra SB, der udarbejder et 

oplæg til næste SB-møde i december. Gruppen består af Karsten, Frederik, 

Brian og Flemming. Gruppen mødes og samler op på input fra SB, laver udkast 

til nyt værdigrundlag og rundsender inden næste SB-møde i december. 

b) Eksisterende princip blev gennemgået på mødet. 

 

En idé kunne være, at det i princippet præciseres, at skolen ved 

klassesammenlægninger ser på alle elever på en årgang og ikke blot fordeler 

én klasse ud i de andre klasser.  

 

En idé kunne være at skrive ind i princippet, at SB altid skal orienteres ved 

ændrede klassedannelser.   

 

Fra skoles side er det vigtigt, at der er en vis grad af fleksibilitet og 

muligheder. 

c) 

Eksisterende princip blev gennemgået på mødet, og der blev orienteret om 

skemalægningen på skolen. 

Malte og Mikkel ser på principperne, gennemskriver og fremlægger på 

kommende SB-møde. 

 

4. Opfølgning på arbejde med digital dannelse  

Hvornår og hvordan skal vi evaluere skoles arbejde med digital dannelse, 

herunder retningslinjer omkring brug af mobiltelefoner? 

 

 SB efterspørger evaluering af skolens arbejde med digital dannelse. 

Tidspunktet er nok for tidligt. Den allerede eksisterende it-gruppe er primus 

motorer på at få udarbejdet en evaluering til både forældre, elever og 

personaler.  
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5. Hvordan får vi skolen til at fremstå indbydende? 

Håndtering af affald – oprydning og vedligeholdelse. 

 

 Det opleves, at ordning med ’affaldsdage’ virker efter hensigten.  

Dog er SB bekymret for, om ordningen med, at børnene selv bærer deres 

affald til de store containere, fungerer. FJ følger op. 

 

6. Decembermødet 

 

Skal vi holde lidt julehygge under mødet? Karsten fra Katedralskolen har 

tilbudt at være vært for lidt julebespisning. 

 

 

 

SB bakker op om forslaget. Næste SB-møde afholdes således på Roskilde 

Katedralskole. 

 

7. Eventuelt 

 

 

 

- Orientering om, at 9.a skal til FP9 i både skriftlig og mundtlig dansk 

allerede i december/januar pga. af lærers barselsorlov. 

 

- Evaluering af møde med SBU. Oplevelse af, at der var lydhørhed og 

forståelse for SB’s synspunkter. Især punktet om opbevaring af 

iPads/computere bør forfølges, da oplevelsen var, at udvalget ikke var 

bekendt med realiteterne. FJ går videre med dette. 

 

Referent: Thomas V. Jakobsen 


